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Fråga om Farsta gymnasium  

 

Vid Farsta SDN sammanträde den 25 oktober 2012 nåddes vi av det dystra beskedet att 

alliansmajoriteten i Utbildningsnämnden tidigare samma dag beslutat om att avveckla 

Farsta Gymnasium. Enligt utbildningsnämndens beslut ska de sista eleverna lämna skolan 

vid vårterminens slut 2014.  

 

Ett argument som framfördes i anslutning till nedläggningsbeslutet var att Farsta 

gymnasium skulle kräva stora och kostsamma renoveringsinsatser. Nu kan vi konstatera 

att trots nedläggningsbeslutet så har det pågått renoveringsarbeten i anslutning till 

årsskiftet 2012/2013 vid Farsta Gymnasium. Vi vill därför be förvaltningen att kontakta 

utbildningsförvaltningen och fråga:  

 

a) Vilka renoveringssatser är det som genomförts och till vilken kostnad?  

b) Har Stockholms kommun eller något av stadens bolag tecknat avtal med någon ny 

hyresgäst eller köpare av Farsta Gymnasium och i så fall med vem?  

c) Eller har utbildningsnämndens majoritet, (vilket skulle vara glädjande), tänkt om och 

insett att södra Stockholm behöver en gymnasieskola med den inriktning som Farsta 

Gymnasium hittills haft? 

 

 

Gunnar Sandell m fl (S)    Mariana Moreira Duarte m fl (MP)        Lars Bäck (V) 

 

 

 

 

 


